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a) Bestyrelsen ønsker at udskifte belægningen på tennisanlægget.  

Bestyrelsen anmoder generalforsamlingen om at godkende en investering på udskiftning af tennisanlæggets 
bane 3 og 4. Der er indhentet tilbud på udskiftning af de 2 baner, som lyder på 325.000kr. I 2020 blev der i 
alt, fra tre forskellige fonde, skaffet 110.000kr til formålet. Der anmodes om, at generalforsamlingen 
bemyndiger bestyrelsen til at frigive op til de resterende 215.000 kr. således, at renoveringen kan 
gennemføres i 2021. 

Der er dags dato ubesvarede fondsansøgninger for 150.000 kr., der vil bringe beløbet tilsvarende ned, hvis 
de godkendes. 

Baggrund 

Chang Tennis har fire kunstgræs baner, hvoraf de to aldrig har fået skiftet græsset ud siden de blev etableret 
for ca. 30 år siden. De trænger voldsomt til at få skiftet belægning, da de er helt nedslidte, glatte og til tider 
farlige at spille på. De to øvrige baner blev skiftet for 5 år siden og fejler ikke noget. 

Chang Tennis er vokset til over det dobbelte de sidste 2 år og har nu 175 medlemmer. Vi har sat os det mål 
at blive mindst 225 medlemmer indenfor 2 år. Vores baner bliver derfor brugt flittigt, herunder nu også de 2 
'gamle' baner i det omfang, de er brugbare. 

Chang Tennis har de seneste mange år bidraget positivt til Changs regnskab, herunder i 2020 med 57.488kr. 
Med de renoverede baner forventes en medlemsstigning på 50, som i snit vil betale 600kr i kontingent hvert 
år. Det giver 30.000kr ekstra hvert år. De 215.000kr vil således være tilbagebetalt på ca. 7 år. 

Renoveringen kan gennemføres i slutningen af april/start maj. Banerne vil kunne holde mindst 10år. Der er 
garanti i 5 år. 

 
b) Bestyrelsen ønsker at etablere en ny afdeling under navnet ’Aalborg Chang Motion’ og som en del af 
dette ønsker bestyrelsen i samarbejde med Aalborg Seniorsport at etablere et nyt foreningsfitness. 

Bestyrelsen i Aalborg Chang anmoder generalforsamlingen godkender en investering på op til 300.000 kr. 
Midlerne er tiltænkt til en finansiering af indkøb af materialer og udstyr til både aktivitetshal og fitness-lokale. 
Det samlede projekt er berammet til ca. 600.000 og deles mellem Aalborg Chang og Aalborg Seniorsport. 
Aalborg Changs investering beløber sig således til ca. 300.000, der foretages af opsparede midler i foreningen 
eller fra øvrige fondsdonationer. Bestyrelsen er aktuelt i gang med at søge fonde for at understøtte 
investeringen. 

Baggrund 

Vi ønsker at opstarte en ny afdeling "Aalborg Chang Motion", der retter sig mod en anden målgruppe end 
Aalborg Changs nuværende medlemmer, og tankegangen er at skabe et holistisk foreningstilbud, der 
målretter sig alle i nærområdet. På denne måde ønsker vi at aktivere hele familien – også dem der ikke spiller 
fodbold eller tennis.  



Vi forventer at aktive borgere i lokalområdet udenfor foreningen i dag, vil benytte sig af fitness-tilbuddet, 
da der er kortere transport end de ellers vil have. Vi forventer også at kunne engagere inaktive borgere i 
lokalområdet i dag ved at tilbyde halaktiviteter, der ellers ikke er tilgængelige i området. Aldersmæssigt vil 
målgruppen i første omgang målrette sig 20-50 årige, der ønsker et fitnesstilbud, men i takt med at der kan 
engageres lokale ildsjæle, forventes det, at der kan tilbydes aktivitets- og motionstilbud, der målretter sig 
alt fra ung til gammel (det kunne være badmintonhold, gymnastikhold, yogahold etc.). 

Det er aftalt mellem Aalborg Seniorsport og Aalborg Chang, at de nødvendige faciliteter til fitness-lokale 
indkøbes sammen af foreningerne med 50/50 split. Der er foreløbigt indhentet ét tilbud på maskiner til 
fitness-lokalet, der beløber sig til 625.084,63 DKK.  

Vi forventer dog, at den endelige udstyrspakke til fitness-lokalet vil beløbe sig til ca. 500.000 DKK, hvoraf 
Aalborg Chang skal finansiere 250.000 DKK. De resterende 50.000 DKK i projektet er øremærket indkøb af 
materialer til aktivitetstilbud i hallen, som net, måtter, bolde, gymnastikremedier o.l. 


